
UCHWAŁA NR / /20 

RADY POWIATU W AUGUSTOWIE 

z dnia r. 

w sprawie oi^anizacji publicznego transportu zbiorow^o na terenie powiatu 
augustowskiego 

Na podstawie art. 4 ust. 1 pkt. 6 oraz art. 12 pkt 11 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. 
o samorządzie powiatowym (tj. Dz. U. z 2020r. poz. 920) oraz art. 8 pkt 2 ustawy z dnia 16 grudnia 
201 Dr. o publicznym transporcie zbiorowym (Dz. U. z 2020r. poz. 1944 zpóźn. zm.), a także na 
podstawie art. 13 i at. 22 ust. 2 ustawy z dnia 16 maja 2019r. o Funduszu rozwoju przewozów 
autobusowych o charakterze użyteczności publicznej (Dz. U. z 2019r. poz. 1123 z późn. zm.) uchwala 
się, co następuje: 

§ 1. Powiat Augustowski jako organizator przewozów o charakterze użyteczności 
publicznej organizuje powiatowe przewozy pasażerskie, podejmując 
odpowiednie działania związane z organizacją tych przewozów. 

§ 2. 1, Określa się sieć komunikacyjną, na której planowane jest wykonanie 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej na terenie powiatu 
augustowskiego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

2. Sieć będzie się składać z następujących linii komunikacyjnych: 

Augustów — Rudawka - Augustów przez Płaska 
Augustów- Tobołowo - Augustów przez Nowinkę 
Augustów - Olszanka - Augustów przez Strękowiznę 
Augustów - Jabłońskie - Augustów przez Janówkę 
Augustów - Janówka - Augustów przez Rutki Stare 
Augustów - Promiski - Augustów przez Białobrzegi 
Augustów - Poniżie - Augustów przez Białobrzegi 
Lipsk - Augustów przez Hruskie 
Augustów - Uścianki - Augustów przez Nettę 
Augustów - Kopiec - Augustów przez Białobrzegi 
Augustów - Kamionka - Augustów przez Bargłów Kościelny 
Augustów - Dreństwo - Augustów przez Bargłów Kościelny 
Augustów - Rumiejki - Augustów przez Bargłów Kościelny 
Sztabin - Jaziewo - Augustów przez Kopiec 

§ 3. Upoważnia się Zarząd Powiatu w Augustowie do bezpośredniego zawarcia 
umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na 
zasadach określonych w art. 22 ust. 1 pkt 1 i 4 ustawy z dnia 16 grudnia 2010r. 
o publicznym transporcie zbiorowym oraz do zawarcia umowy o dopłatę, 
o której mowa w art. 13 i art. 22 ust. 2 ustawy z dnia 16 maja 2019r. 
o Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
publicznej (Dz. U. z 2019r. poz. 1123 z późn. zm.) 
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§ 4. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Powiatu w Augustowie. 

§ 5 . Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od opublikowania w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Podlaskiego, 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Andrzej Mursztyn 



UZASADNIENIE 

do projektu uchwały Rady Powiatu w Augustowie w sprawie organizacji publicznego 

transportu zbiorowego na terenie powiatu augustowskiego 

Zarząd Powiatu w Augustowie w dniu 24 listopada 2020 r. wystąpił do Wojewody 

Podlaskiego z wnioskiem o objęcie dopdatą ze środków Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej linii komunikacyjnych, które zamierza 

odtworzyć w powiecie augustowskim. Linie te obecnie funkcjonują w ograniczonym zakresie, co 

powoduje brak połączeń autobusowych miejscowości gminnych z siedzibą powiatu. Brak 

połączeń utrudnia funkcjonowanie społeczności lokalnej w zakresie dojazdu do szkół, urzędów, 

sklepów i innych instytucji mających swoją siedzibę w Augustowie. 

Pismem z dnia 10 grudnia 2020 r. Wojewoda Podlaski poinformował o objęciu w 2021 r. 

dopłatą ze środków funduszu wnioskowanych linii komunikacyjnych. Dopłata do wozokilometra 

wynosi 3 zł, koszt szacowany przez przewoźnika to 4,10 zł i 5 zł. Łączna kwota dopłaty z 

Funduszu to 1 639 716 zł, pozostałe koszty poniesie organizator przewozów czyli Powiat 

Augustowski oraz samorządy lokalne: Gmina Augustów, Bargłów Kościelny, Nowinka, Płaska, 

Sztabin oraz Miasto i Gmina Lipsk, które zadeklarowały partycypację w kosztach. Całkowity 

koszt udziału samorządów i Powiatu to kwota 232 155,73 zł, udział poszczególnych samorządów 

zostanie określony w stosownych umowach w wielkościach zależnych od obsługiwanego terenu i 

liczby mieszkańców potencjalnie korzystających z usługi. 

Linie określone w uchwale zostaną uruchomione po podpisaniu stosownych umów. Z 

tych względów podjęcie proponowanej uchwały jest zasadne. 




